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INTERPELACJA

Panie Prezydencie w ostatnich latach ( w tej kadencji ) wielkim wysilkiem

finansowym ltechnicznym zostaio zbudowanue pod liniq kolejowa nrlB bezpieczne przejScie

podzaemne w rejonie ul. Radosnej na zAZAMCZU. w ramach tej inwestycji powstalo rownie2

ogrodzenie tego torowiska po jednej I drugiej stronie na dtugoSci od ul. Hutniczej a2 do strefy

zamieszkania w okolicach ul.Zwirowej ido samego obszaru le5nego. Mieszkancy pytajq

czyjq wlasno5ciq jest to ogrodzenie i kto powinien usuwa6 skutki wandalizmu oraz

dokonywac napraw w miejscach gdzie sq zdejmowane elementy ogrodzenia i powstajq

dzikie niekontrolowane przej6cia przez to torowisko. Pytam r6wnie2 w imieniu mieszkaric6w

kto jest odpowiedzialny za sprzqtanie I czystosc tego przejscia podziemnego oraz usuwanie

ewentualnych zniszcze1 oznakowania i innych element6w tego obiektu inzynieryjnego.

Proszg o podjecie skutecznych dzialan pzez odpowiednie slu2by celem ochrony I

bezpieczeristwa tego obiektu in2ynieryjnego w calosci tj.przejscia pod torami I ogrodzenia.


